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PURE
11.1, 11.2, 
11.3

Pure Atmospheres
Ganzheitliche Wohnphilosophien großer Designmarken.
Holistic interior philosophies by major design brands.

4.2 Pure Architects
Ganzheitliche Wohn- und Einrichtungskonzepte für Bad, Boden, Wand, Licht und Smart Home.
Holistic interior and furnishing concepts for the bathroom, walls, floors, lighting, Smart Home.

2.2, 
3.1, 3.2

Pure Editions
Innovative Interior- und Leuchten-Designs, Produktkonzepte mit Editionscharakter, Das Haus – Interiors on Stage.
Innovative interior and luminaire design, product concepts with special-edition character, Das Haus – 
Interiors on Stage.

HOME

6, 10.1, 10.2 Home Scenes 

Moderne Möbel für gehobenen Wohnkomfort – Inspirationen für Lifestyle-orientierte Wohnwelten: Sitzgarnituren, 
Sessel, Liegen, Einzelsofas, Funktionscouches, Schlafzimmer, Esszimmer.
Modern furniture for sophisticated comfort – inspiration for lifestyle-oriented interiors: suites, armchairs, 
divans, standalone sofas, convertible couches, bedroom and dining room furniture.

4.1, 5.1, 
5.2, 7, 8

Home Settings 

Clevere Möbel für junges Wohnen – Home Settings legt den Fokus auf Mitnahme-Möbel: Sitzgarnituren, Sessel, 
Liegen, Einzelsofas, Funktionscouches, Schlafzimmer, Esszimmer.
Clever furniture for young lifestyles – Home Settings focuses on ready-to-go furniture: suites, armchairs, divans, 
standalone sofas, convertible couches, bedroom and dining room furniture.

9, 5.2 Home Sleep 

Die ganze Welt des Schlafens: Matratzen- und Schlafsysteme, Boxspring-Betten und Wasserbetten der Themenwelt 
Home Sleep bieten innovativen Schlafkomfort.
The whole world of sleep: the mattresses and sleep systems, box-spring beds and water beds in the interior 
world of Home Sleep provide innovative sleeping comfort.

Boulevard 
Nord

Touch by 
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Digitale Trends in der Wohn- und Einrichtungsbranche, Plattformen/Portale, E-Commerce, technische Zulieferer.
Digital trends in the furniture and interiors sector, platforms/portals, e-commerce, suppliers of technical 
components.

2.1
DesignFest 
by blickfang  

Shoppingmarkt & Workshops für innovative Produkte junger, unabhängiger Designer, Wohnaccessoires, 
Mode & Schmuck. Offen für alle: 17.–19.01.2020
Shopping market & workshops for innovative products by young, independent designers, home accessories, 
fashion & jewellery. Open to everyone: 17.–19.01.2020
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